
 

 

 

 

Se Kerteminde Kommunes retningslinjer for registrering af personoplysninger på www.kerteminde.dk) 

  

 

 

 

 

Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
Den 17. december 2024 kl. 17.00 – 19.00 
Sted: Marslev Skole & Børnehus 
 
Afbud: Johannes, Sille, Susanne C. 
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00-
17.05 

1.  Godkendelse af referat og dagsorden. 
Godkendt. 
 

17.05-
17.30 
 

2.  Status på Nymarken Skole og Børnehus  
• Elevrådet 

Elevrådet har siden sidste møde været optaget af: 
• Snak om afslutning for 9. kl.  

• Holde en elevrådsdag – hvor elevråd laver aktiviteter. 

• Fortsætte med at arrangere høvdingeboldturning i frikv. 

• Optegning af boldbaner i skolegården. 

• Flere cykelstativer rundt omkring på skolen. 

 

• Ledelsen 
Co-Teaching forløb.  
Der blev orienteret om skolens arbejde med 
aktionslæringsforløb.  
 
Indskrivningsmøde.  
Fint møde. 
Det forventes, at 19 elever starter op i den 
kommende børnehaveklasse. 
Opstart af førskolearbejdet i ”Banden” startes op 
pr. 1/3-25 

 

• SFO 
Forældre efterlyser opmærksomhed på, at 
personalet positionerer sig på en måde, så det 
bliver tydeligere, at det understøtter tankerne 
i forhold til  realisering  af visionen i 
Kernefortællingen. 
 
Forældrene ønsker en klarere udmelding 
omkring formålet med temaeftermiddage for 
personalet i SFO, når forældrene bedes 
afhente SFO børnene tidligere, da det er tid 
forældrene betaler for.  
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• Børnehave 
Intet til referat. 
 

• Forældre 
Henvendelse fra forældre besvares punktvis i 
det nedenstående: 
 
Hvornår starter skoledagen: 
 
Spørgsmålet bliver behandlet i forbindelse 
med skolebestyrelsens udarbejdelse af princip 
for skole/hjem samarbejde, som forventes 
afsluttet i februar.  
 
Faglige aktiviteter mellem kl. 7.50-8.00: 
 
Bestyrelsen bakker op om, at den enkelte  
underviser har metodefrihed til at igangsætte 
faglige aktiviteter, herunder leksielæsning i 
perioden fra 7.50-8.00 for de elever der er i 
klasselokalet.  
 
Microovne i klasserne: 
 
I forhold til den del, der handler om microovne 
i klassen, så kan vi af sikkerhedsmæssige og 
rengøringsmæssige årsager ikke tillade dette 
for nuværende. 

 

• En forældre har henvendt sig og bedt om, at 
skolen kommunikerer mere i forbindelse med 
personalesygdom. 

 
Bestyrelsen har gjort opmærksom på vigtigheden i, at 
skolen melder hurtigere ud ifm. længerevarende 
sygdom, indeholdende en plan for, hvordan 
undervisningen dækkes, så der sikres faglig udvikling 
for vores børn, så længe sygdommen varer. 
 
Det er også et punkt der behandles i udarbejdelsen af 
princip for skole/hjem samarbejdet, som bestyrelsen 
pt. er i gang med, som forventes færdigt i februar. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/4 Bestyrelsen er bevidst om, at skolen er begrænset i 
deres udmeldinger, da de skal overholde gældende 
regler og lovgivning på området.  
 
 

• Bestyrelsen 
Afholdelse af suppleringsvalg  
Dato fastlægges på næste møde 
Bestyrelsen laver en opfordring til at stille op som 
sendes til alle forældre. 
 
Indsendt høringssvar 

 

• Kommunen 
 
 

17.30-
17.55 

3.  Udarbejdelse af et princip for trivsel og 
skole/hjemsamarbejde (D) 

• Arbejdsgruppen præsenterer sit arbejde. 
Arbejdsgruppen arbejder videre med princip 
for skole/hjemsamarbejde 

 
 

17.55-
18.00 

4.  Evt. 
 

18.00-
19.00 

5.  Fælles mødedel 
1) Forslag til forretningsorden (15 min) 

Landsbyordningerne udarbejder i forlængelse 
af mødet en foretningsordning eller en til hver 
landsbyordning, som beskriver den praktiske 
udmøntning af bestyrelsesarbejdet.  
Oplæg er blevet tilpasset i forhold til forrige 
møde i samarbejde med formændene. 
Endvidere er der søgt sparring med forvaltning 
og den juridiske afdeling.  
 
Punktet udsættes i forlængelse af, at 
landsbyordningernes fungeren under §24a i 
Folkeskoleloven og samtidig under den nye 
styrelsesvedtægt på dagtilbudsområdet 
sendes til vurdering i STUK efter henvendelse 
fra Hindsholmen til forvaltningen. 
 
Det er planen at afholde valg i forlængelse af 
afslutning på ovennævnte sag. 
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2) Fælles julefrokost (45 min) 

 
 

19.00 6.  Slut 
 

 7.  Kommende punkter: 
 
Evaluering af Madordning (D) 
 
Samarbejdet om trivslen (D) 
Drøftelse af, hvordan vi kan igangsætte yderligere 
trivselstiltag på skolen.  
 
Principper på skolen 
Skolebestyrelsen ønsker at revidere eksisterende 
principper.  
 
 
 

 
 
 


